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Algemene jaarlijkse ledenvergadering.
Voorzitter Jacques hanteerde vrijdagavond met 
verve de voorzittershamer de ledenvergadering ter 
afsluiting van het  tafeltennisjaar. De opkomst van 
24 was wat  magertjes en dat zal deels te wijten 
kunnen zijn aan de Europese voetbalkwartfinales. 
Aan de hand van lijvige jaarverslag gepresenteerd 
door onze secretaris, penningmeester en de 
jeugdcommissie was aardig stil in de zaal, want  er 
viel haast  niets op aan te merken. Het bestuur had 
het afgelopen jaar de vereniging in goede banen 
geleid en dat werd in dank afgenomen. Ook de 
kascontrolecommissie gaf onze penningmeester 
wederom een pluim voor het  overzichtelijke 
financiële verslag en de doeltreffende wijze 
waarop Theo Kemper de zaak vastlegt  en 
controleert. Van deze commissie was Lia van 
Westen na drie jaar aftredend en Jon de Lange, die 
te kennen had gegeven geen deel meer uit te 
kunnen maken van het  jeugdbestuur, nam het 
stokje in de kascontrole commissie over. Uit 
handen van de voorzitter werden aan de twee 
jubilarissen Wim Kwakman en Kees Plat die er elk 
een lidmaatschap van veertig jaar aan een stuk op 
hadden zitten, een fraaie glazen plaquette en een 
fleurige ruiker uitgereikt. Daarna werden het 
tweede senioren team, bestaande uit  Kees Plat, 
Jacques van Westen, Edwin Karregat en Simon 
Jonk) en het eerste jeugdteam (John Bond, Jacques 
van Westen jr., Mitchell Jonk en Ryan Loch) na 
hun promotie ieder verrast met een statige beker, 
waarna ze gezamenlijk door de fotograaf van de 
Nivo op de kiek werden gezet. Zoals te doen 
gebruikelijk waren er bestuursleden na een termijn 
van drie jaar aftredend. Voorzitter Jacques van 
Westen, secretaris Simon Jonk en Piet  Meeder van 
de jeugdcommissie stelden zich opnieuw 
beschikbaar en omdat zich geen tegenkandidaten 
hadden aangemeld gaven zij aan er nog eens drie 
jaar aan te plakken. Als aanvullende kracht meldde 
zich spontaan Frank Zwarthoed om de plaats van 
Jon de Lange over te nemen. Bij de rondvraag was 
het Michel Guyt  die het  idee opperde om in de 
spelzaal net  als in de kantine een luchtcirculatie 
systeem te installeren, uiteraard als de kosten 
daarvan draagbaar zijn. Het voorstel om in de 
eerste vrije week eind oktober het  handicap te 
organiseren werd meteen aangenomen en op 
verzoek meldden zich spontaan verscheidene 
vrijwilligers voor het  bemannen van de kantine bij 
jeugdwedstrijden. De voorzitter nam tenslotte het 
woord om te vertellen dat er met  toestemming van 
de vergadering een commissie gevormd zal 
worden, bestaande uit Edwin Karregat, Simon 
Jonk en Jan Sier, om te zien en onderzoeken of het 

mogelijk is om verbeteringen aan ons clubhuis ‘de 
Schemerpit’ aan te brengen. Met enthousiasme 
maakte hij kenbaar dat  de internetsite Victory55.nl 
in een verfrissend nieuw jasje zal worden gestoken 
om iedereen daar a la minute al het nieuws en 
wetenswaardigheden van onze vereniging terug te 
laten vinden. Zoals gebruikelijk zal vanaf vandaag 
het clubhuis tot  na de bouwvak gesloten worden, 
maar eventueel kunnen spelers nog terecht  om een 
balletje te slaan op maandag of woensdagmiddag 
samen met de bappen, of met een sleuteldrager uit 
het bestuur. Uw reporter zal het  de komende 
weken wat rustiger aan doen.
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